
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK
Datum: 13. 6. 2023 od 15:00
Místo: Jinonice, aula C117

Přítomni:

Za pedagogickou komoru: Mgr. Magda Pečená, Ph.D.; prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D.; Mgr.

Veronika Macková, Ph.D.; Mgr. Magdalena Mouralová, Ph.D..; Ing. Bc. Petra Koudelková, Ph.D.

(od 15:15), Dr. rer. pol. Michal Parízek, M.Sc., Ph.D., PhDr. Jaromír Soukup, Ph.D. (od 15:30),

Mgr. Eliška Ullrichová, Ph.D.,

Za studentskou komoru: Gabriela Bošňáková, Mgr. Barbora Součková, Mgr. Barbora Procházková,

Mgr. Michael Drašar, Jan Volenec, Bc. Magdalena Hynčíková (do 16:45), Bc. Kristýna Sluková

Omluveni: PhDr. Pavel Szobi, Ph.D. (online bez hlasovacího práva), Mgr. Jakub Stauber, Ph.D.,

Tomáš Popov, Mgr. Barbora Procházková, Bc. Tomáš Košek, Bc. Michaela Němcová

Hosté: PhDr. JUDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; Ing. Ondřej Blažek; RNDr. Michal Červinka, Ph.D.,

PhDr. Malvína Krausz Hladká, Ph.D., Mgr. Lucie Poslušná (online)

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 16.
května 2023

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená uvítala všechny v aule C117 v Jinonicích. Následně

představila program dnešního zasedání a zeptala se, zda jsou nějaké doplňující návrhy do

programu. Žádné nebyly. Následně Magda Pečená vyzvala k hlasování o následujícím znění

programu.

Návrh programu

1. Schválení návrhu programu a zápisu z řádného zasedání AS FSV UK 16. května 2023

2. Informace z předsednictva AS FSV UK, komisí AS FSV UK a AS UK

3. Informace z vedení FSV UK, včetně vyhodnocení Plánu realizace Strategického záměru

- 1. pololetí 2023

4. Výroční zpráva FSV UK za rok 2022 a Zpráva o hospodaření FSV UK za rok 2022

5. Shrnutí stavu kauzy SBP, s.r.o.

6. Návrh opatření děkana k prospěchovým stipendiím



7. Dokumenty upravující institut studentských ombudsosob a přechodné prodloužení

stávajícího funkčního období

8. Návrh termínů zasedání AS FSV UK v ZS 2023/2024 - 3. října 2023, 7. listopadu 2023,

5. prosince 2023, 9. ledna 2024, 6. února 2024

9. Různé

Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje program zasedání 13. června 2023

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Koudelková, Volenec, Parízek, Ullrichová, Hynčíková,

Štoll, Mouralová, Bošňáková, Sluková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

Zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 16. května 2023 byl rozeslán k připomínkám, jež byly následně

zapracovány.

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 16. května 2023

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Volenec, Parízek, Ullrichová, Hynčíková, Štoll, Bošňáková,

Sluková

Proti: nikdo

Zdržel se: Mouralová

Usnesení bylo přijato

2. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK

Předsednictvo
Předsednictvo projednalo body, které jsou náplní programu pléna. Tomáš Popov se zúčastnil

konference akademických senátorů, ale ze zasedání je omluven. Jednalo se o podpoře

studentských organizací, o wellbeingu studentů či o kolejích. Proběhla diskuse o ombudsosobách

a etických komisích. Na některých univerzitách nemají studenti podle Popova prakticky žádné

slovo.



Magda Pečená uvedla, že téma ombudsosob je součástí programu dnešního pléna.

Ombudsmanka IES ukončila studium, nahradí ji senátorka Gabriela Bošňáková.

Komise pro rozvoj

Komise se sešla 9. června. Vrátili se k diskusi ohledně areálu v Jinonicích s ohledem na konec

letního semestru. Podle závěrů komise je důležité, aby informace pro zimní semestr byly

aktualizované, především s ohledem na nové studenty. Chystá se speciální díl podcastu De Facto

právě o Jinonicích, bylo by dobré vytvořit nějakého průvodce, například kam se jít najíst a tak dále.

Uvítali, že fakulta podporuje různé akce, aby Jinonice žily a nevypadalo to jako provizorium.

Zároveň uvítali, že proběhl další kulatý stůl k umělé inteligenci (Kulatý stůl k AI II 30. 5.) a

problematiku dále rozebírali, například v souvislosti se zneužíváním AI. Jednali také o

problematice elektronizace. Více je uvedeno v zápise na webu.

(15:15 přišla Petra Koudelková)

Děkan FSV UK Tomáš Karásek uvedl, že spolky byly v souvislosti s Jinonicemi vyzvány, aby řekly,

kam chtějí umístit své nástěnky. K dispozici už jsou informační magnetický pásy v seminárních

místnostech a magnetická pole v portálech u vstupů do kanceláří, čeká se, až budou magnetky.

Na tyto magnetické pásy je možné umisťovat materiály i bez oficiálních nástěnkových míst.

Petra Koudelková uvedla, že ručí za skupinu udržitelnost a určitě bude ráda za propojení. Pracuje

se na tom intenzivně. Eliška Ullrichová je součástí obou těles a vzájemně je propojí.

Studijní komise

Předseda StK AS FSV UK Martin Štoll uvedl, že komise se zabývala hodnocením doktorských

studijních programů, bude se nadále řešit s doc. Cahlíkem. Na komisi zavítala proděkanka pro

studijní záležitosti Malvína Krausz Hladká a předložila podmínky stipendijního řádu. Komise se

tázala, proč je sportovní oblast zvýhodněna nad ostatními (umění, dobrovolnictví atd…). Zároveň

se pozastavili nad tím, proč se jedna o ‘směrnici’. Děkan FSV UK uvedl, že směrnice budou

využity k větší přehlednosti fakultních předpisů.

Podmínky přijímacího řízení budou projednány v září. Michal Červinka uvedl, že to je pozdě a

studijní komise navrhuje červnové plénum konat vždy až na konci měsíce, aby se podmínky mohly

schválit už před létem. S uspokojením komise konstatovala, že proděkanka Krausz Hladká

pozvala některé členy StK do pracovní skupiny pro pedagogické dovednosti. Řešili také zařazení



jazykových lektorů do kategorie L1. StK nechápe, jak je to možné, když např. garantují povinný

předmět. Takoví lektoři by měli být v kategorii L2. Podrobnosti jsou v zápise na webu.

Děkan FSV UK Tomáš Karásek uvedl, že v popisu pozice L2 je minimální výzkumná (publikační)

činnost. Nic nebrání tomu, aby byli zařazeni na pozici L2, ale musí splňovat tuto podmínku. Michal

Červinka informoval, že na webu CJP jsou seznamy například konferencí, kterých se zaměstnanci

CJP účastní, či publikací, které vytvářejí. Podílí se i na přípravách přijímacích zkoušek. Děkan

Karásek o tomto hovořil s Lucií Poslušnou. Zařazují se do kategorie L1 i proto, aby po nich pak

fakulta nechtěla něco, do čeho se třeba oni sami zapojovat nechtějí.

(15:30 Přišel Jaromír Soukup)

Lucie Poslušná (připojena online) uvedla, že na různých platformách téma řešila s panem

děkanem. Ji i kolegy CJP zaráží, že kategorie L1 je vyčleněna z akademické obce (např. nemohou

hlasovat ve volbách do AS FSV UK). Děkan Karásek uvedl, že striktně vzato se z akademické

obce vyčleňují i vědečtí pracovníci. Akademický pracovník musí splňovat zkrátka určité podmínky.

Magdalena Mouralová se dotázala, zda není rozpor v tom, že někdo na pozici L1 je garantem

povinného předmětu. Podle děkana nejde v případě výčtu obvyklých činností u jednotivkých pozic

o taxativní omezení. Pokud bude v CJP někdo, kdo bude schopen podílet se na publikační

činnosti, může pro něj být vytvořena pozice L2. Podle Lucie Poslušné jsou všichni v CJP v

kategorii L1. Zeptala se, co přesně se myslí tvůrčí činností. Děkan FSV UK uvedl, že má jít o

výstupy v RIV a RUV. Podle Michala Červinky by se fakulta měla snažit co nejvíce pracovníků

zapojovat do kategorie L2, aby měli větší práva v rámci akademické obce.

Michal Parízek dále otevřel téma absencí na přednáškách. Podle něj stále není jasné, jaká je

přesná interpretace. Podle něj by mělo být možné vymáhat docházku studentů v prezenční výuce.

Malvína Krausz Hladká uvedla, že na základě podnětu se ukázalo, že je potřeba změnit/zpřesnit

předpis. Jedná se o dlouhodobější proces. Zatím platí současné znění předpisů, ale podle

proděkanky je třeba to ujasnit. Magdalena Mouralová uvedla, že to lze penalizovat u

klasifikovaných zápočtů. Michal Červinka uvedl, že na fakultní úrovni není nic, co by toto

omezovalo, platí tedy znění zákona, že má “právo” účastnit se výuky, právo nelze podle něj změnit

na povinnost. Dodal, že je potřeba změny dotáhnout co nejdříve, ideálně ještě do začátku příštího

AR. Magda Pečená informovala o tom, že na tom pracuje i Legislativní komise AS FSV UK.

Malvína Krausz Hladká uvedla, že na tom bude pracovat přes léto, měsíc před zářijovým

zasedáním AS FSV UK by plénu poslala svůj návrh, který by byl však předjednaný se zástupci StK

i LK. Michal Parízek vyzval, aby se fakulta vyhnula nějakým komplikovaným řešením.



Sociální komise

Barbora Součková uvedla, že komise se nesešla před tímto plénem, protože nebyla nová agenda.

Ostatní agenda sociální komise je součástí samostatného bodu programu.

Ekonomická komise

Pavel Szobi uvedl, že probírali Výroční zprávu a Zprávu o hospodaření FSV UK za rok 2022. Obě

zprávy doporučují schválit. Konkrétní informace jsou k dispozici v zápise na webu AS FSV UK.

Legislativní komise

Magda Pečená uvedla, že LK AS FSV UK rovněž podpořila navrhované změny v institutu

studentských ombudosob (viz samostatný bod).

Zprávy z AS UK

Člen AS UK Jan Křovák opět rozeslal plénu AS FSV UK a vedení fakulty stručný zápis ze

zasedání AS UK, které se konalo dne 26. května. Připomněl, že 20. června bude opět jednat

Ekonomická komise AS UK k Principům rozpočtu 2024 a 2025. Následně o věci rozhodne AS UK

na svém zasedání 23. června. Očekává se dlouhé jednání i proto, že bude velkému senátu

předložen rovněž projekt Mephared (FaF). Jan Křovák požádal vedení fakulty, aby se zástupci

FSV UK v AS UK probrali své postoje k Principům rozpočtu před hlasováním, aby bylo jasné

fakultní stanovisko. Zopakoval mimo jiné informace, které zazněly v souvislosti s protestem

Univerzit za klima na FHS UK či o změnách ve fungování fondu Mikuláš. Zároveň upozornil, že se

na plénu AS UK otevřelo téma demografické křivky, která podle propočtu MŠMT bude v souvislosti

s počtem uchazečů kulminovat v roce 2027. Zeptal se děkana FSV UK Tomáše Karáska, zda to

něco znamená pro FSV.

Děkan FSV UK uvedl, že pro nás bude výhodnější mírně zvyšovat počty studentů, protože

univerzita plánuje od roku 2024 přejít při rozdělování příspěvku na vzdělávání na tzv. plovoucí fix,

u něhož východiskem přidělené části rozpočtu bude průměr počtu studentů za předchozí tři roky.

Žádná fakulta si v novém systému nebude moci dovolit brát méně studentů, v podstatě se tlačíme

do toho, aby se kapacity zvyšovaly. Dlouhodobé navyšování však samozřejmě naráží na limity

kapacit seminárních místnostech. Možností by mohly být paralelní třídy v kurzech, kombinace



online a prezenční výuky. Podle děkana Karáska je otázkou, jak do budoucna využít zkušenosti z

hybridní výuky.

Michal Červinka uvedl, že v kombinaci s dlouhodobou strategií, jak udržet poměr v českých a

cizojazyčných programů, by bylo dobré zkusit zformulovat nějaký výhled. Může se ukázat, že pro

fakultu bude lepší držet trend růstu v cizojazyčných programech spíš než v těch českých. Malvína

Krausz Hladká uvedla, že záměr je jasný, dlouhodobě zvyšovat poměr cizojazyčných studentů.

Aktuálně se však v cizojazyčných programech soustředíme na kvalitu. Děkan Karásek uvedl, že

chce, aby FSV UK byla co nejvíce mezinárodní, zároveň ale vnímá financování ze strany státu (tj.

prioritou by mělo být vzdělávání českých studentů). I pro udržení prestižní pozice musí FSV UK

nadále nabírat určitý počet českých studentů. S MKH řešili také možnost zaměřit se na některé

trhy s čistě distanční možností studia. Cílem je 25 procent cizojazyčných programů. Kapacita

místností by podle Tomáše Karáska měla být.

Magdalena Mouralová uvedla, že v posledních letech se musela fakulta vyrovnat se slabými

ročníky. Pro spoustu oborů se stav podle ní vrátí do stavu, na co byla FSV UK zvyklá dříve.

3. Informace z vedení FSV UK, včetně vyhodnocení Plánu realizace
Strategického záměru - 1. pololetí 2023

Děkan FSV UK Tomáš Karásek uvedl, že proděkani a proděkanky vyplnili tabulku k jednotlivým

cílům a indikátorům a on nyní vybírá body, které mu přijdou nejdůležitější. K prioritě kvality výuky a

rozvoji pedagogických schopností uvedl, že byla zřízena pracovní skupina pro rozvoj

pedagogických dovedností. Do konce roku by měla být zpráva, která se přetaví v další konkrétní

kroky. Proběhlo školení ke zkvalitnění výuky se zaměřením na rétoriku. Zmínil také revizi opatření

děkana k závěrečným pracím.

Fakulta sleduje, co se děje v souvislosti s novelou vysokoškolského zákona. Je možné, že

nakonec nebude, nejistota tak trvá především ohledně reformy doktorského studia (resp. kdy bude

a v jaké rozsahu). Akce Days of Young Science proběhla a zvažuje se změna, neměla totiž

potřebnou účast a dopad.

Priorita implementace vědní politiky: Podpora individuálního kariérního rozvoje. Proběhl seminář

se zájemci o habilitační či jmenovací řízení. Ve formuláři k habilitačnímu řízení přibyla kolonka

kvalitativního hodnocení výuky.



Komunikace vědy: Je připravena webová stránka k propagaci fakultních vědních výstupů,

formálně by měla být spuštěna v září nebo v říjnu letošního roku. Naplňují se indikátory

mezinárodní spolupráce. Mohla by vzniknout spolupráce s univerzitou v Izraeli, což by bylo dobré

pro Herzlovo centrum, které fakticky sídlí na FSV UK. Došlo k ustavení spolupráce s

tchajwanskými vysokými školami. Byla podepsána řada partnerských smluv s britskými

univerzitami. Byl ustaven studentský spolek pro cizojazyčné programy FSV Circle.

Došlo ke zprovoznění části jinonického areálu, u další části se čeká na dodatečné stavební

povolení a následnou kolaudaci. Od příštího semestru by se mohla zahájit debata o dalším využití

budovy Hollar. Část budovy se bude modernizovat. Postupuje také elektronizace v souvislosti s

agendou přítomností.

V rámci projektu Národního plánu obnovy projekty běží, např. Institut SYRI a vzdělávací projekty v

části Transformace. Dále operační program Jan Amos Komenský (OP JAK), zde byly úspěšně

podány projekty na špičkový výzkum.

Pokračuje snaha o zvýšení wellbeingu na fakultě. Probíhají setkávání vedení fakulty se studenty,

sportovní den, snídaně s děkanem apod. V přípravě je strategie interní komunikace. Paralelně se

rozběhly aktivity pracovní skupiny pro wellbeing. V listopadu pod fakultní hlavičkou proběhne

kariérní měsíc. Byla realizována školení prezentace v médiích.

(16:45 - Odešla Magdalena Hynčíková)

Veronika Macková se zeptala na prostory na Hollaru. Součástí plánu v projektu OP JAK PhD Infra

je podle děkana vytvořit zázemí pro doktorandy z IKSŽ. Další součástí jsou místnosti pro

transdisciplinární spolupráci. Veronika Macková dodala, že studentské spolky tlačí na to, aby měly

svou místnost na Hollaru. Místnosti teď podle děkana nejsou a nebudou, dokud se neodstěhuje

děkanát. To bude nejspíš na konci roku 2025 či začátku roku 2026. Magdalena Mouralová uvedla,

že by (nějaký) prostor na Hollaru byl dobrý i pro pedagogy z jiných institutů. Jan Volenec uvedl, že

by mohl být prostor pro studentské ombudsmany.

Michal Parízek podpořil bod komunikaci vědy, což na západních univerzitách považují za klíčové.

Přijde mu, že strategie interní komunikace je rozvrstvena na instituty. Na zářijové zasedání podle

děkana zřejmě v této souvislosti připraví proděkanka Tereza Klabíková Rábová samostatný bod.

Michal Červinka se zeptal na téma směrnic. Uvedl, že děkan Karásek zmínil, že směrnic bude 80,

v červnu jich je zatím 14. Termín je do konce srpna. Zeptal se, zda se to stihne. Tajemník Ondřej



Blažek uvedl, že je to proveditelné, protože v létě se dá na těchto věcech pracovat. Michal

Červinka vyzval vedení fakulty, aby interně komunikovala, proč se to jmenuje směrnice.

4. Výroční zpráva FSV UK za rok 2022 a Zpráva o hospodaření FSV UK za
rok 2022

Děkan Tomáš Karásek předkládá každoroční výroční zprávy. V podkladech jsou kompletní informace.

Ve výroční zprávě je podle něj obsaženo úplně všechno, doplní se pouze ještě informace o CJP.

Uvažuje se o tom, zda nějakým způsobem nezmodernizovat výroční zprávu ve smyslu členění nebo

struktury.

Eliška Ullrichová upozornila na počet úspěšných absolventů doktorského studia. Podle děkana je FSV

UK v rámci univerzity v průměru, co se týká úspěšnosti studia. Určitě je co zlepšovat, tzv. graduation

rate se bude čím dál více sledovat, zvláště pokud by prošla reforma doktorského studia.

Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje znění Výroční zprávy FSV UK za rok 2022

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Koudelková, Volenec, Parízek, Ullrichová, Soukup,

Hynčíková, Mouralová, Bošňáková, Sluková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení č. 4: AS FSV UK schvaluje znění Výroční zprávy o hospodaření FSV UK za rok 2022

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Koudelková, Volenec, Parízek, Ullrichová, Soukup,

Hynčíková, Mouralová, Bošňáková, Sluková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo



5. Shrnutí stavu kauzy SBP, s.r.o.

Děkan FSV UK Tomáš Karásek si pro tento bod připravil prezentaci. Cílem je připomenout kauzu

Střediska bezpečnostní politiky, která se řeší od roku 2019, a informovat o dalším vývoji. Kauza je

aktuálně došetřena a je možné ji interně uzavřít, řekl Karásek. Bez vědomí vedení FSV UK někteří

zaměstnanci organizační složky SBP IPS FSV UK fakturovali jménem svých soukromých společností

(např. SBP, s.r.o.) nebo jako OSVČ náklady na tyto akce. Externí partneři akcí věřili, že se podílejí na

oficiálním spolufinancování akcí fakulty. Další a mnohem častější formou působení bylo fakturování

soukromými společnostmi zaměstnanců fakulty (nebo jimi samotnými jako OSVČ) partnerům akcí za

propagační a reklamní služby. Konkrétním mechanismem vzniku škody bylo ‘zmocnění’ (právně

nerelevantní) společnostem, případně soukromým osobám, aby zastupovaly SBP FSV UK a získávaly

prostředky od partnerů. Tato struktura paralelního financování se realizovala mezi lety 2015 a 2019

také prostřednictvím firmy SBP, s.r.o.

Trestní oznámení původně nepodala fakulta, následně se ale k trestnímu oznámení připojila. Některé

aspekty vyšetřovala Policie ČR, jež případ nakonec v červnu roku 2022 odložila. FSV UK podala proti

tomuto rozhodnutí stížnost, kterou následně v lednu 2023 odmítl státní zástupce. Fakulta podala také

občanskoprávní žalobu, již po zvážení všech okolností v dubnu 2023 stáhla. Děkan podá do konce

června podnět na Etickou komisi UK ohledně jednoho stávajícího zaměstnance FSV UK.

Kromě toho, že odešli hlavní aktéři kauzy SBP z pracovněprávního poměru na FSV UK, byl také

upraven systém režií, zvažuje se možnost zavedení pozice interního auditora fakulty či mechanismu

čestného prohlášení ke střetu zájmů - nové opatření děkana.

Michal Červinka se zeptal na škodu, kterou fakulta vyčíslila a na náklady na soudní řízení. Poděkoval

tajemníkovi FSV UK Ondřeji Blažkovi za odvedenou práci v souvislosti s kauzou. Tajemník Blažek

uvedl, že fakulta dostala náklady na řízení zpátky. Následně se Michal Červinka doptal na detaily,

například na rozvázání smlouvy s dotčenými zaměstnanci z SBP dohodou a tak dále. Děkan Karásek

uvedl, že ukončení spolupráce dohodou byl velmi dobrý krok předchozího vedení fakulty. Magdalena

Mouralová děkanovi FSV UK poděkovala za přípravu prezentace. Veronika Macková se zeptala, zda

je nějaký výstup z Etické komise UK, děkan Karásek řekl, že dosud není.

Michal Červinka se zeptal, zda je vhodné, že univerzitní Herzlovo centrum používá značku fakulty

(sídlí na adrese fakulty). Centrum je podle děkana personálně zajišťováno FSV UK, sám se k němu

hlásí. S ředitelkou centra, doktorkou Irenou Kalhousovou, hovoří o možnostech financování ze strany

univerzity. UK přispívá, pokud přispívá i fakulta. Centrum je financováno i ze soukromých zdrojů.



6. Návrh opatření děkana k prospěchovým stipendiím

Proděkanka pro studijní záležitosti Malvína Krausz Hladká uvedla, že je mnoho věcí k řešení, která

přijdou v budoucnu. StK AS FSV UK doporučila předložené opatření děkana ke schválení (oproti

minulému AR nedošlo k žádné změně). Michal Červinka se zeptal, zda lze prospěchová stipendia

navýšit. Zatím to vedení podle Malvíny Krausz Hladké neřešilo. Jan Volenec se zeptal, zda se nevrátí

k progresivním stipendiím (odstupňovaným podle průměru). Proděkanka uvedla, že plošnost v tomto

případě nevadí, neboť rozdíly jsou minimální - nejlepší studenti mají velmi podobné průměry.

Usnesení č. 5: AS FSV UK vyjadřuje souhlasné stanovisko s předloženou úpravou

Opatřením děkana 5/2023 o stanovení výše stipendia za vynikající studijní výsledky

dosažené v akademickém roce 2022/2023.

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Koudelková, Volenec, Parízek, Ullrichová, Soukup,

Mouralová, Bošňáková, Sluková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo



7. Dokumenty upravující institut studentských ombudsosob a přechodné
prodloužení stávajícího funkčního období

Barbora Součková představila bod v souvislosti s institutem studentských ombudosob. Všechny

důležité informace jsou v důvodové zprávě a podkladech pro plénum. Poděkovala Legislativní komisi

AS FSV UK a Magdě Pečené za návrh řešení v souvislosti s posunem termínu voleb. Došlo k

genderově vyvážené jazykové změně (proto ombudsosoby). Barbora Součková navrhla, že by se v

samotném dokumentu mohl užívat pojem student*ka (jde zápis, který schvaluje i Ústav pro jazyk

český). Michal Červinka uvedl, že místo student*ka by mohl být použit pojem studující. Podle Barbory

Součkové nejde použít tento pojem ve všech případech. Magda Pečená připomněla možnost zrušení

doplňovacích voleb. Ombudsobou by se vždy stal senátor/ka, v případě, že má institut v senátu více

zástupců ve studentské komoře, dojde k dohodě. Eliška Ullrichová uvedla, že je skvělé, že institut

vznikl a bylo by dobré, že by se zkušenosti mohly promítnout do systémových řešení. Barbora

Součková uvedla, že se na září chystá evaluační zpráva pod záštitou Evy M. Hejzlarové. Jan Volenec

se vrátil k přechodnému ustanovení (prodlužující stávající funkční období) a je v této souvislosti proti,

neboť jde o retrospektivní změnu. LK AS FSV UK toto přechodné ustanovení pro prodloužení

stávajícího funkčního období podpořila.

Usnesení č. 6: AS FSV UK schvaluje úpravy v dokumentu pro institut studentských ombudsosob

po zapracování přípomínek AS FSV UK.

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Koudelková, Volenec, Parízek, Ullrichová, Soukup,

Mouralová, Bošňáková, Sluková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení č. 7: AS FSV UK souhlasí s přechodným ustanovením č. 1 v dokumentu upravujícím

institut studentských ombudsosob, který prodlužuje funkční období stávajících ombudsosob, a to

nejpozději do 8. března 2024.

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Koudelková Parízek, Ullrichová, Soukup, Mouralová,

Bošňáková, Sluková

Proti: Volenec

Zdržel se: nikdo



8. Návrh termínů zasedání AS FSV UK v ZS 2023/2024 - 3. října 2023, 7.
listopadu 2023, 5. prosince 2023, 9. ledna 2024, 6. února 2024

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená představila návrh termínů zasedání na zimní semestr AR

2023 a 2024.

Usnesení č. 8: AS FSV UK stanovuje termíny jednání AS FSV UK v zimním semestru akademického

roku 2023/2024 na 3. říjen 2023, 7. listopad 2023, 5. prosinec 2023, 9. leden 2024 a 6. únor 2024.

Pro: Pečená, Součková, Drašar, Macková, Volenec, Parízek, Ullrichová, Soukup, Mouralová,

Bošňáková, Sluková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

9. Různé

Michal Červinka se zeptal na směrnici v souvislosti s používáním notebooků. Tajemník FSV UK uvedl,

že je to v řešení. Dále se Michal Červinka zeptal na jazykovou koncepci, která dosud nebyla

zveřejněna. Děkan FSV UK přislíbil, že zveřejněna bude.

Mgr. Magda Pečená, Ph.D.
předsedkyně AS FSV UK

Zapsal: Mgr. Jan Křovák, tajemník AS FSV UK


